
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 327
Kan ministeren bekræfte, at aftalen om udmøntning af Togfonden ikke inde-
bærer en opgradering af den sønderjyske jernbane, herunder med dobbelt-
spor mellem Tinglev og Padborg, med henblik på styrkelsen af den samlede
jernbanekorridor mellem Hamburg og Jylland/Fyn? I bekræftende fald: Finder
ministeren det rimeligt og hensigtsmæssigt med en sådan nedprioritering af
banen op gennem Sønderjylland?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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